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Kosten en formatie voor communicatie en woordvoering

Dordrecht, 24 april 2020

Geacht college, 

In het rekenkamerrapport 'Zijn wij in verbinding' lezen we: "In een contract tussen SCD en Dordrecht is 
vastgelegd dat de gemeente Dordrecht jaarlijks bijna 23.000 uur (ongeveer 14 fte) communicatie-uren afneemt." 
(p.10)

Naast dit legertje van communicatie-adviseurs wordt er ook nog flink veel uitbesteed: "De afgelopen jaren is de 
tendens waarneembaar dat uitvoerende werkzaamheden op het vlak van communicatie neergelegd worden bij 
derden, denk aan aannemers of projectontwikkelaars. Dit wordt vastgelegd in een participatiebestek." (p.11)

Het gaat hier niet om de medewerkers die vragen beantwoorden die binnenkomen via "Telefoon, web, facebook, 
whatsapp, twitter.... - geen email, hoewel dat het middel is waar burgers de voorkeur aan geven - al deze 
interacties worden door Dienstverlening Dordrecht afgehandeld.

De rekenkamer constateerde dat niet bekend was hoeveel kosten de gemeente maakt voor communicatie: "Op 
basis van de verstrekte informatie zou een ruwe schatting van de jaarlijkse communicatie-uitgaven van de 
gemeente Dordrecht ongeveer 1,5 miljoen tot 4 miljoen euro bedragen. Dit bedrag bestaat uit de inkoop van 
communicatie uren bij SCD en een ruwe inschatting van projectkosten voor communicatie zoals inzet van 
ontwerpbureaus, tekstschrijvers of filmers. Een preciezer bedrag is op basis van het ter beschikking gestelde 
materiaal niet te achterhalen. Dit betekent dat de totale jaarlijkse uitgaven voor communicatie voor de 
gemeenteraad van Dordrecht niet inzichtelijk zijn." (p.14)

Hoewel het rekenkamerrapport dus zowel onthullende als onthutsende cijfers bevat over de kosten die gemaakt 
worden voor de verkoop van beleid, hebben we als SP nog een aantal aanvullende vragen.

1. Heeft het college inzicht in de communicatiekosten die gemaakt worden in 
gemeenschappelijke regelingen, die ook uit onze begroting betaald worden? Zo ja, kunt u 
deze cijfers met de raad delen, zo nee, waarom niet?

2. Zijn de woordvoerders van college en wethouders inbegrepen in de 14 fte voor 
communicatie? Zo nee wat is de formatie aan woordvoerders voor de gehele gemeente?

3. Hoeveel woordvoerders werken bij de Gemeenschappelijke Regelingen waar onze 
gemeente aan deelneemt, met name bij de Drechtsteden en de DG&J?

4. Hoeveel uur wordt per week besteed aan de sinds enige tijd verschijnende Dordt Kort 
nieuwsbrief? Onder hoeveel adressen wordt de nieuwsbrief - ambtenaren, bestuurders en 
raadsleden niet meegeteld - verspreid en wat zijn dit voor personen/instellingen. Komen 
deze uren uit de 14 fte voor communicatie?
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